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REBEKKALOGE NR. 71 MORIA 
1984-2009 

 

  

FORHISTORIEN 

Tromsø fikk sin første Rebekkaloge ved institueringen av nr. 11 Cocordia 14. juni 1950. 34 år 

senere ble Rebekkaloge nr. 71 Moria instituert den 20. oktober 1984. 

 

Fra Str. Gunvor Dahls beretning i anledning 10-års jubilèet, gjengis en del grunnleggende 

opplysninger om logens opprinnelse. 

 

Først på 80-tallet ble det snakket om dannelse av en ny Rebekkaloge i Tromsø, ved deling av 

loge nr. 11 Concordia. En ekspansjonsnevnd med Eks OM Gunvor Hansen som formann ble 

nedsatt. 

 

Den 18. januar 1983 møttes 17 søstre fra Rebekkaloge nr. 11 Concordia i klubblokalene til Odd 

Fellow for å prøve og starte en Rebekkaforening. Logens OM Ragnhild Fusdahl og Eks OM 

Gunvor Hansen var til stede. 

 

Distriktsdeputert Rådspresident (DDRP) Elisabeth Stang Johannessen ledet møtet og orienterte 

om hvordan man starter en Rebekkaforening, dens arbeide, rettigheter og forpliktelser, og sa 

seg villig til å veilede foreningen i dens arbeide. 

 

Ti søstre av Den Høye Sannhets Grad gikk inn for å sende en søknad til Rebekkarådet ved 

Rådspresidenten, om danning av Rebekkaforening med formål å starte en ny Rebekkaloge i 

Tromsø. OM Ragnhild Fusdahl undertegnet søknaden som ble sendt 25. januar 1983. 

 

Som en naturlig koppskyting av Rebekkaloge nr. 11 Concordia, og med deres bidrag til 

økonomiske startkapital,  ble Rebekkaforeningen instituert den 1. mars 1983 i Odd Fellows 

lokaler i Storgt. 118, ledet av DDRP Elisabeth Stang Johannessen. Tilstede var 23 søstre og vel 

20 innbudte. 

 

Foreningen fikk navnet Tromsø Rebekkaforening med formann Str. Turid Wulff-Pedersen og 

sekretær Str. Bjørg Bergh. Kjærkomne gaver i form av penger, sølvlysestake og 

formannsklubbe ble overrakt fra Rebekkalogene  nr. 11 Concordia og nr. 59 Selene, samt Leir 

nr. 11 Nord  og de tre Odd Fellow logene i distriktet, nr. 19 Thule, nr. 65 Borea og nr. 84 De 

Tre Kjedeledd. 

 

Det var kostbart å anskaffe alt som skulle til, men i samarbeid med loge nr. 11 Concordia 

kunne noen anskaffelser utsettes med en ordning for felles bruk av logens eiendeler. Søstrene 

sydde selv sine embedsregalier, og de første 25 tredjegrads-regaliene betalte søstrene selv. 

 

Det var meget bra oppmøte i Rebekkaforeningen, og et møte med ”innbudte” resulterte i fire 

nye søkere. Rebekkaforeningens formann søster Turid Wulff-Pedersen, støttet av DDRP 

Elisabeth Stang Johannessen, var en god pådriver for snarest å komme i gang med en ny loge. 

Blant alle gjøremål måtte egen særlov utarbeides og forhåndsvalg av embedsmenn foretas. Det 

måtte også tas stilling til logenavn og emblem.  
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Av flere forslag fra søstrene, ble søster Sigrid Hjertnes Bærøys forslag både vedrørende navn 

og emblem det som fikk flest stemmer og ble godkjent.  

 

Loge nr. 71 Moria er meget stolt av sitt emblem. Det er prydet med Tromsdalen kirke, også kalt 

”Ishavskatedralen”, og symboliserer ”Herrens hus på fjellet Moria”. 

 

 

 

INSTITUERINGEN 
Lørdag 20. oktober 1984 ble Rebekkaloge nr. 71 Moria instituert i Odd Fellow’s lokaler i 

Storgt. 118 i Tromsø. Institueringen ble ledet av Rådspresident Aase Vergeman fra Det Norske 

Rebekkaråd, med assistanse av de øvrige Rådsembedsmenn. 

 

”Fribrevet”  ble overrakt av Rådspresidenten til Chartermedlemmene; søstrene Gunvor Dahl, 

Turid Wulff-Pedersen, Elise Bjørnsborg, Elisabeth Stang Johannessen og Sigrid Hjertnes 

Bærøy. 

 

Installasjonen av den nye logens embedsmenn ble ledet av Vara-Rådspresident Guro Lie, med 

assistanse av Rådssekretær Amanda Tunnan, Rådsskattmester Hervor Grue, Rådsmarsjall Inger 

Schóne, samt fra Tromsø - DDRP Elisabeth Stang Johannessen som Vara-Rådspresident, Eks 

DDRP Solveig Næsvold som Kapellan og Eks Rådsrepresentant Gerda Devold som bekledte 

Eks Overmesterstolen. 

 

 

           Rebekkaloge nr. 71 Morias første Embedskollegium  

 

         Eks OM Gunvor Hansen 

 

 

              

 

 

Dep. Stor Sire Jetmund Mehus representerte Den Uavhængige Norske Storloge. Til stede var 

også søstre fra hele landet og brødre med Rebekkagrad fra Odd Fellow-logene i Tromsø.  

 

  

                Kass. Inger Berg     Skm. Mimmi Skjærvik 

UM Turid Wulff-Pedersen  OM Elise Bjørnsborg  Sekr. Linda Lium 

 

DE FØRSTE UTNEVNTE EMBEDSMENN: 

Kap. Gunvor Dahl CM Sigrid Hjertnes Bærøy  Insp. Hanne Marie Rustad 

Indre Vakt Bjørg Bergh Ytre Vakt  Gudrun Norvik   OM h.ass. Gunvor Haukland       

OM v.ass. Lajla Baardsen  UM h.ass.  Lita Henriksen   UM v.ass. Elsa Berger    

CM h.ass.  Marie Dahl   CM v.ass. Elsebeth Olsen Arkivar  Gerd Dyrstad    

Insp.ass.   Reidun Næss   Organist Solveig Jacobsen  

   

  

samt vakter og øvrige embeder. 
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Overmester Elise Bjørnsborg overtok Overmesterstolen og mottok hilsener, gaver og blomster 

fra gjestene. Til sammen mottok logen i pengegaver kr 19.850,-.  

 

Vår ”moderloge” ble takket varmt av OM Elise Bjørnsborg, som overrakte OM Solveig 

Fjørtoft i loge nr. 11 Concordia ”Løfteboken” som et minne fra loge nr. 71 Moria. For 

”moderlogen” Concordia var stunden også preget av alvoret ved å se at 40 søstre gikk over til 

en ny loge, og savnet ville bli stort. Men alle ble ønsket lykke til. 

 

 

LOGE NR. 71 MORIA GJENNOM 25 ÅR 
Nå var den nye logen kommet i gang, og fra nå av skulle det arbeides innenfor egen loge, sees 

fremover mot nye oppgaver, utfordringer og forventninger. Den store innsatsen før 

institueringen var ikke glemt, og i sin takk på logens vegne til alle dem, sa OM Elise 

Bjørnsborg på logens første møte: ”Takknemlighet skaper glede. La dette bli en gledens loge”. 

 

Den viktigste oppgaven i de første årene var å bygge opp logen både innad og utad. En var 

opptatt av innvielser og forfemmelser, men ønsket ikke å gå for fort frem. Det var viktig å 

høste erfaring  og satse på lokale tiltak som logen kunne arbeide med eller støtte økonomisk. 

 

Første opptak av nye søstre i loge nr. 71 Moria ble foretatt 27. november 1984, av søstrene 

Bodil Ridderseth Larsen, Kirsten Stokmo og Anne Marie Hauan.  

 

I 1985 overdro loge nr. 11 Concordia 25 aksjer à kr 100,- i A/S Storgt. 118 til loge Moria. I 

tillegg fikk logen overdratt tre aksjer à kr 100,- av bror Astrup Holm fra hans kone Gudrun 

Holms aksjer i stiftelsen Storgata 118, til minne om henne. I dag er aksjefordelingen fordelt likt 

mellom samtlige loger i Tromsø. 

 

På 1-års feiringen 15. oktober 1985 ble Eks OM Gunvor Hansen valgt til loge Moria’s 

Rådsrepresentant. Ved samme anledning, hvor eldre Rebekkasøstre var logens gjester, fikk en 

overrakt en gave på kr 600,- fra 12 søstre. 

 

I februar 1986 utnevnte Rebekkarådet OM Elise Bjørnsborg til DDRP for distrikt 11, etter Eks. 

DDRP Elisabeth Stang Johannessen som i Rebekkarådets møte i april ble valgt til den første 

Vara-President for Nord-Norge. Begge ble valgt for 4 år. 

 

Siden embedsmenn i loge Moria fra 

oppstarten var forpliktet til sine 

verv for tre år, måtte logen derfor 

gå til nominasjon og valg av ny 

Over- og Undermester for det 

gjenstående året. Str. Turid Wulff-

Pedersen ble loges nye OM og 

søster Hanne Marie Rustad ble 

valgt til UM. 

 

Høsten 1986, den 9. oktober, da Troms Rebekka Leirforening ble instituert, var det flere av 

søstrene som hadde matriark-gradene og dermed kom aktivt med i arbeidet for en Rebekkaleir i 

Troms. 

 

Den 12. desember 1986 foretok loge nr. 71 Moria den første Veteranjuvel-tildeling. Vara-

Rådspresident for Nord-Norge, Elisabeth Stang Johannessen, ble tildelt 25-års Veteranjuvel av 

Eks. Rådspresident Aase Vergeman fra det Norske Rebekkaråd. 

 

 

1986-87 

OM     Turid Wulff-Pedersen 

UM     Hanne Marie Rustad 

Sekr.    Linda Lium 

Skm.    Mimmi Skjærvik 

Kass.   Inger Elisabeth Berg 
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Ved valg av embedsmenn for 

1987-89 ble Turid Wulff-

Pedersen gjenvalgt til OM for to 

nye år. Søster Sigrid Hjertnes 

Bærøy ble logens UM og 

Rådsrepr. Gunvor Hansen ble på 

ny logens Eks OM.  

 

 

 

To år gikk, og det var tid for 

valg av embedsmenn for 

perioden 1989-91. UM Sigrid 

Hjertnes Bærøy ble valgt til 

logens OM og Str. Inger 

Elisabeth Berg valgt til UM.  

 

 

Logen var informert om at OM Turid Wulff-Pedersen  kom til å flytte fra Tromsø samme høst. 

Hun ble tildelt Rådsgraden på møtet  16. mai og iført Eks OM-regaliet på siste møtet i mai. 

Logen ble således uten etterfølger til Eks OM-stolen og Rådsrepr. Gunvor Hansen fortsatte i 

embedet. Hun ble også logens Rådsrepresentant for en ny periode. Eks. DDRP Elise 

Bjørnsborg ble valgt til Vara-Rådsrepresentant. 

 

På nyåret 1990 ble logen så kjent med at vår OM Sigrid Hjertnes Bærøy hadde besluttet å flytte 

fra Tromsø til sommeren. Logen måtte på ny velge OM for ett gjenstående år. Vår unge loge 

mistet igjen erfarne krefter og var i en uheldig situasjon. Å miste to overmestre og charter-

medlemmer som hadde betydd så mye under oppbyggingen av logen ble et stort savn for alle.  

 

Med logens støtte og med 

dispensasjon fra Det Norske 

Rebekkaråd, gikk en til valg 

på Nominasjonsnevndens for-

slag på ny OM den 27. mars 

1990 av Str. Kass. Kirsten 

Stokmo. Som ny Kass. ble 

Str. Bodil Ridderseth Larsen 

valgt, begge for ett år. 

 

Ved installasjon 5. juni 1990 av ovennevnte, ble OM Sigrid Hjertnes Bærøy iført Eks OM-

regaliet og takket for sin innsats for logen. Som avskjedsgave mottok logen en bibel innbundet 

i skinn. 

 

Da vår ”moderloge” nr. 11 Concordia feiret 40-års jubileum 16. juni 1990 ble tre søstre tildelt 

40-års veteranjuvel, deriblant vår Rådsrepresetant Gunvor Hansen.  

 

Samme høst ble logen uten fast organist, og måtte ta i bruk lydbånd. Str. Elsa Berger ble 

utnevnt til musikkansvarlig. Hun utførte fremragende sine oppgaver ”på lemmen” i hele 13 år, 

til hun fikk avløsning høsten 2003.   

 

I 1990 overtok logene også deler av 4. etasje i Storgt. 118, hvor det med stor dugnadsånd ble 

innredet en vakker spisesal med tilhørende kjøkken, resepientrom og kontor. Da resten av 4. 

etg. ble ledig, ble det også innredet egen øvelsessal og 2 nye kontor der. I alle år har logene 

sørget for rundvask, oppussing og vedlikehold som måtte trenges. 

1987-89 

OM     Turid Wulff-Pedersen 

UM     Sigrid Hjertnes Bærøy 

Sekr.    True Næsvold Figenschou 

Skm.    Gerd Dyrstad 

Kass.   Elsebeth Olsen 

 

 

 

1989-90 

OM     Sigrid Hjertnes Bærøy 

UM     Inger Elisabeth Berg  

Sekr.    Wenche Johannesen 

Skm.    Solveig Jørgensen 

Kass.   Kirsten Stokmo 

 

 

 

1990-91 

OM     Kirsten Stokmo 

UM     Inger Elisabeth Berg  

Sekr.   Wenche Johannesen 

Skm.   Solveig Jørgensen 

Kass.   Bodil Ridderseth Larsen 
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For valgperioden 1991-93 ble 

OM Kirsten Stokmo gjenvalgt 

og Rådsrepresentant Gunvor 

Hansen gikk på enda en periode 

som logens Eks OM. Som UM 

ble Str. Kjellaug Vollen valgt. 

 

 

 

 

Ved Embedsinstallasjon for 

perioden 1993-95 fikk 

Rådsrepr. Gunvor Hansen - 

etter 9 år som loge Morias 

Eks OM - en etterfølger. Hun 

ble avløst da OM Kirsten 

Stokmo ble Eks OM. Som ny 

OM ble Str. Kjellaug Vollen 

valgt og som UM Str. Solveig 

Jørgensen. 

 

Samme år fratrådte Eks Dep. Rådspresident for Nord-Norge 

Elisabeth Stang Johannessen sitt embede etter 12 arbeidskrevende 

år. Hennes innsats som pådriver for å starte loge nr. 71 Moria i 

1984 og deretter Rebekkaleir nr. 12 Troms i 1987 er uvurderlig.  

 

Eks OM Kirsten Stokmo ble 2. mars 1994 valgt som vår loges nye 

Rådsrepresentant. Vara ble Eks. DDRP Elise Bjørnsborg.  

 

 

For valgperioden 1995-97 

ble Str. Solveig Jørgensen 

valgt til OM og Str. Bodil 

Ridderseth Larsen til UM. 

Som logens Eks OM 

tiltrådte Str. Kjellaug 

Vollen. 

 

 

 

 

For valgperioden 1997-99 ble Str. 

Bodil Ridderseth Larsen valgt til 

logens OM og Str. Gulla Haug til 

UM. Som Eks OM tiltrådte Str. 

Solveig Jørgensen. 

 

 

 

 

Høsten 1998 ble Eks OM Kjellaug Vollen valgt til logens Rådsrepresentant for perioden 1999-

2003.  

 

 

 

1991-93 

OM     Kirsten Stokmo 

UM     Kjellaug Vollen 

Sekr.    Solveig Jørgensen 

Skm.    Guri Stoltz Bertinussen 

Kass.   Aida Petterson 

 

 

1993-95 

OM     Kjellaug Vollen 

UM     Solveig Jørgensen 

Sekr.    Bodil Ridderseth Larsen 

Skm.    Gerd-May Paulsen 

Kass.   Liv Growen 

 

 

1995-97 

OM     Solveig Jørgensen 

UM     Bodil Ridderseth Larsen 

Sekr.    Turid Skjelstad Bakkevoll 

Skm.    Emilie Heggelund 

Kass.   Kirsti Bøhm 

 

 

1997-99 

OM     Bodil Ridderseth Larsen 

UM     Gulla Haug 

Sekr.    Anne Karin Svendsen 

Skm.    Solveig Lysnes 

Kass.   Solveig Nordnes 
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For valgperioden 1999-2001 ble 

Str. Gulla Haug valgt til OM, Str. 

Gerd-May Nordeidet ble valgt til 

UM og som Eks OM tiltrådte Str. 

Bodil Ridderseth Larsen. 

 

 

 

Våren 2001 gjennomgikk Odd Fellow Ordenen store forandringer. Rebekkarådet eksisterte 

ikke lenger. Det norske Rebekkaråd og Den Uavhægige Norske Storloge ble slått sammen, med 

Stor Sire som øverste leder både for Rebekka- og Odd Fellow-logene. Fra juni 2001 skulle det  

hete Den norske Storloge. 

 

Stor Sire Harald Thoen        Dep.Stor Sire Ann Evy Aurdal               DSS Kjellaug Vollen 

                        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vår Rådsrepresentant Kjellaug Vollen ble utnevnt av Stor Sire til Distrikts Stor Sire (DSS) for 

Distrikt 11 for perioden 2001-2005. En måtte derfor gå til valg av ny Rådsrepresentant, - nå 

med tittelen Storrepresentant (Storrepr.). Eks OM Solveig Jørgensen ble valgt for det 

gjenstående året av perioden.  

 

DSS Kjellaug Vollens embedsperiode som Distrikts Stor Sire er forlenget og gjelder nå fram til 

2010.   

 

I 2001 var det igjen tid for knoppskyting og Tromsø Rebekkaforening ble stiftet 26. april med 

søstre fra både loge nr. 11 Concordia og nr. 71 Moria. Daværende Rådsrepr. Kjellaug Vollen 

fra loge Moria ble valgt til formann.  

 

Igjen påtok loge nr. 11 Concordia seg oppgaven som ”moderloge”, da Rebekkaloge nr. 115 

Kesia ble instituert 28. september 2002. 17 Moria-søstre tok overgang til loge nr. 115 Kesia, og 

to fulgte etter samme høst. Mange dyktige søstre ble savnet i vår loge, deriblant DSS  Kjellaug 

Vollen. 

 

For valgperioden 2001-2003 ble 

Str. Gerd-May Nordeidet valgt til 

OM, Str. Ellen Andersen til UM 

mens Str. Gulla Haug tiltrådte som 

Eks OM. 

 

 

 

 

Ved valg av Storrepresentant for perioden 2003-2006 ble Eks OM Solveig Jørgensen gjenvalgt. 

 

 

1999-2001 

OM     Gulla Haug 

UM     Gerd-May Nordeidet 

Sekr.    Aida Petterson 

Skm.    Elisabeth Kraknes 

Kass.   Karen Marie Næsvold 

   

 

2001-2003 

OM     Gerd-May Nordeidet 

UM     Ellen Andersen 

Sekr.    Aida Petterson 

Skm.    Anne Kari Svendsen 

Kass.   Gerd Gerhardsen 
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For valgperioden 2003-2005 ble 

Str. Aida Petterson valgt til OM, 

Str. Ellen Andersen ble gjenvalgt 

til UM mens Str. Gerd-May 

Nordeidet tiltrådte som Eks OM. 

 

 

 

 

 

For valgperioden 2005-2007 

ble Str. Ellen Andersen valgt 

som OM, Str. Linda Lium  

som UM og Str. Aida 

Petterson tiltrådte som Eks 

OM. 

Fra samme tidspunkt ble det 

bestemt at også Storrepr. og 

Eks OM skal regnes som en 

del av kollegiet. 

 

Den 24.10.06 ble Eks OM Aida Petterson valgt som ny Storrepresentant for neste 4 årsperiode. 

 

 

For valgperioden 2007-2009 ble 

Str. Linda Lium valgt til OM, Str. 

Guri Stoltz Bertinussen til UM og 

Str. Ellen Andersen tiltrådte som  

Eks OM. 

 

 

 

 

Embedskollegiet i Jubilèumsåret - valgt for perioden 2009-2011 

 

           

 

 

 

2003-2005 

OM     Aida Petterson 

UM     Ellen Andersen 

Sekr.    Perly Paulsen 

Skm.    Sonja Grønvold Karlsen 

Kass.   Karin Larsen 

 

 

2005-2007 

Storrepr.  Solveig Jørgensen 

Eks OM  Aida Petterson 

OM     Ellen Andersen 

UM     Linda Lium 

Sekr.    Liisa Maarit Markussen 

Skm.    Aud Mikalsen 

Kass.   Ragnhild Dalseth 

 

2007-2009 

Storrepr.  Aida Petterson 

Eks OM  Ellen Andersen 

OM     Linda Lium 

UM     Guri Stoltz Bertinussen 

Sekr.    Randi Pedersen 

Skm.    Ragnhild Dalseth 

Kass.   Sonja Sebergsen 

Kass. Grete Nergaard  UM Ragnhild Dalseth  Sekr. Elisabeth Kraknes  Skm. Sonja Sebergsen 

Storrepr. Aida Petterson   OM Randi Pedersen  Eks OM Linda Lium 
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SOSIALT UTADRETTET ARBEID  OG TILTAK GJENNOM 25 ÅR 
Besøk på Tromsøysund sykehjem kom tidlig i gang. Etter at dette sykehjemmet ble nedlagt, har 

logen fortsatt tradisjonen på Sør-Tromsøya sykehjem. En lørdag i måneden sørger søstre for 

bevertning og enkel underholdning med sang og musikk for beboerne, - et tiltak det blir satt 

stor pris på fra begge sider.  

 

Tiltak for å gjøre noe for våre eldre søstre i logen kom også i gang etter hvert. Først med 

blomsterhilsener til jul, besøk hjemme hos de som ønsket det, eller de ble bedt hjem til 

søstrene. Senere er denne ordning avløst av at ”Nevnd for Hjelp og Støtte”  steller i stand to 

årlige sammenkomster med god bevertning ”for de over 70” - ett før jul og ett før sommeren. 

Disse fant ofte sted på Klokkerjordet, men det har også vært arrangert hjemme hos medlemmer 

av nevnden eller i andre større lokaliteter. 

 

Oppstart til etablering av Odd Fellow Medisinsk Vitenskapelig Forskningsfond ble starter i 

1984. Årlig, bortsett fra inneværende år, har det vært delt ut midler fra fondet, og det er 

gledelig å se at mange forskere knyttet til Universitetssykehuset i Nord-Norge har mottatt 

midler derfra. 

 

Fire år før loge Moria ble etablert, var logene i gang med fellesprosjektet Odd Fellow Vennebo. 

Alt arbeid med oppføring, ferdigstillelse og senere vedlikehold er gjort på dugnad. Hytta ble i 

1982 overlevert til Norges Samemisjon v/Bjerkely skole og behandlingshjem, men er i dag 

overført med bruksrett til Senter for Døvblindfødte. Hver loge har sin representant i styret for 

Vennebo. Blant de som bør nevnes og som gjorde en spesielt stor innsats for å få dette 

prosjektet realisert, var daværende OM Elisabeth Stang Johannessen og  hennes mann, Bror 

Fridtjof Johannessen. 

 

Et annet stort og viktig prosjekt som var startet flere år før loge Moria’s etablering, var arbeidet 

for oppføring av Odd Fellow eldreboliger. De første boligene ble innflyttet i 1982 på 

Klokkerjordet, og i 1984 ble det andre boligfeltet tatt i bruk på eiendommen Hvilhaug. Også 

her har brødre og søstre utført stor dugnadsinsats med vedlikehold og drift av boligene. 

 

I 1988 fikk logen sitt første fadderbarn fra SOS Barnebyer, en gutt på 10 år fra Libanon. Våre 

fadderbarn seneste årene har også  vært fra Libanon, og blir fulgt opp med faste bidrag fra 

logen. 

 

Den store Landsaksjonen SOS Barnebyer høsten 2003 for bygging av en Odd Fellow Barneby i 

El Salvador, innbragte 16-17 mill. kroner på landsbasis, - noe som var i overkant av det en 

hadde satt seg som mål. 

 

Av vårt sosiale fond er det i tillegg til tidligere nevnte formål, gjennom årene ytet større og 

mindre bidrag til formål som MMR-maskinen, Kirkens Bymisjon, Kirkens SOS i Nord-

Hålogaland, Foreningen for trafikkskadde, Kirkens nødhjelp, Kirkens SOS til 

selvmordsforebyggende arbeid, Krisesenteret for kvinner, Støtte og kontaktsenteret Huset, Kafe 

X m.fl.  

 

Av senere større innsats med økonomisk støtte både fra logene i vårt distrikt og loger i 

Nordland og Finnmark, er Viken Senter for psykiatri og sjelesorg som ligger i Bardu. Senteret 

som gir tilbud om hjelp til både par, alle typer familier og til aleneforeldre med barn som sliter, 

startet opp og tok i bruk første del av lokalitetene i 2006. 

 

Og nå er også SIRIUS prosjektet, med pasientkafe for pasienter og pårørende ved 

kreftavdelingen ved Universitetssykehuset i Nord-Norge (UNN) kommet i gang. Oppstart ble 

satt til første mandag i oktober 2008, og det ble fort klart at tilbudet var ønsket mer enn èn dag i 
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uka. Så allerede fra nyttår 2009 var logenes brødre og søstre i gang både mandager og 

torsdager. Et svært vellykket prosjekt som nå drives ved flere sykehus rundt om i landet.  

 

SIRIUS-prosjektet ved UNN er det nordligste i landet, og Odd Fellow og Rebekka-logene i 

både Nordland og Finnmark støtter også opp om dette tilbudet i form av økonomisk støtte. 

Mange av pasientene som behandles for kreft ved UNN i Tromsø er også hjemmehørende i 

Nordland og Finnmark. 

 

 

GENERELT 
På en verdig måte har loge nr. 71 Moria utført pålagte plikter og oppgaver. Vår første 

Overmester Elise Bjørnsborgs ord i det aller første møtet i loge Moria, om at ”Takknemlighet 

skaper glede. La dette bli en gledens loge” - er ikke gjort til skamme.  

 

Moria er en loge med både glede og ”takhøyde”, hvor søstrene aktivt tør å involvere seg både i 

saker på dagsorden og med egne meninger og ideer. Moria gjennomførte høsten 2007 en 

spørreundersøkelse blant søstrene som omhandlet logelivet og trivsel. Resultatet av 

undersøkelsen ble lagt frem i møte på nyåret 2008, hvor søstrene bidro med innspill og 

diskusjon. Ting som skal følges opp og jobbes videre med er lagt inn i Tiltaksplanen. 

 

Av loge Morias totale medlemstall på 197, består logen i dag av 125 medlemmer. I 2008 ble 6 

nye søstre innviet i Orden som medlem av vår loge, og i jubileumsåret er 2 nye søstre opptatt. 

Av logens medlemmer er 48 nåværende matriarker i Rebekkaleir nr. 12 Troms. 

 

Loge nr. 71 Moria avholder sine møter annen hver tirsdag, men fikk for fem år siden også 

tillatelse til å holde Festloge med gjester på fredager, om en ønsker det. 

 

Opp gjennom årene har det både vært arrangert fellesmøter med - eller besøk hos øvrige 

Rebekkloger i distriktet. Flere av våre søstre oppholder seg på Grand Canaria vinterhalvåret, og 

sender ofte hilsen med søstre når de treffes på besøk i Odd Fellow klubben. 

 

Etter at det ”ble lov” å avholde Info.møter sammen med Odd Fellow loger, har loge Moria 

innledet samarbeidet med Loge nr. 19 Thule. Annen hver gang avholdes Info.møtet på 

hverandres logedager, hvor også våre DSS’er veksler på å informere om Ordenen. Vi har også 

merket økende interesse etter disse møtene. 

 

Gjennom 25 år i loge nr. 71 Moria, har 20 søstre mottatt 25-års Veteranjuvel, 8 søstre har 

mottatt 40-års Veteranjuvel og av dem har 2 også mottatt 50-års Veteranjuvel, Str. Gunvor 

Haukland og avdøde Str. Gunvor Hansen. 

 

Loge Morias første møte med innvielse i ordenen var 27.11.84. De tre som da  ble tatt opp,  

Eks Storrepr. Kirsten Stokmo, Eks OM Bodil Ridderseth Larsen og Str. Anne Marie Hauan, vil 

kunne motta sine 25-års Veteranjuveler på møtet 08.12.09. 

 

Loge nr. 71 Moria har i alle årene arbeidet meget godt og har hatt jevn, god fremgang i 

medlemstall og hatt en bra økonomi. Årskontingenten er i jubileumsåret kr 1.500,-. 

 

---------- oo ---------- 

 

Vi ønsker lykke til med jubilèet og fortsatt fin fremgang for Rebekkaloge nr. 71 Moria i årene 

som kommer. Som avslutning vil vi rette en takk til embedsmenn og søstre i loge Moria, for 

omtanke og arbeidsinnsats for logen og Ordenen i alle år,  og i visshet om at vi sammen skal 

fortsette å fremme dens virke i Vennskap, Kjærlighet og Sannhet!  


